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ZAPYTAN|A oo PREZYDENTA M|ASTA STARoGARD GDAŃsx|

Na ubiegłej sesji Rady Miastati'27maia tego roku w sprawożdaniu f pracy Prezvdenta Miasta
zada|em pytanie odnośnie prfyjęcia wy€eny nieruchomości gruntowej przy u|'.laskolczej o
powierfchni 5,551m i wartości 7LL,974zl ' wycenę Prcfydent Miasta otrzvmał 11marca 2016r.

Na dzisiejszą sesję Rady Miasta w sprawozdaniu z pracy Prezydenta Mjasta .cfyta lny , |f zosta|o
podpisane ogłoszenie o l przetar8u ustnym n.eo8raniczonym w dniu 5lub 6#$5.{óeo roku na
wyżej wymienioną przeze mnie nieruchomość gruntowq.

1. ||e osób zgłosiło swo.ie zainteresowanie ową nieruchomościq, gdzie ogłosfono pnetar8?
2- Jaka jestlub jaka była cena wywoławcza nieIuchomości?
3. cfy przeanalizowano d|aczego ta wycena nieruchomości w tak znacznie faniżony sposób ustalita

Wańośćgruntów miejskich, w sposób odmienny od wycenysruntów pobliskich?
4' Kto,jest nabywca tych 8runtów?

W naszym mieście na stronach internetowych bardzo dużo mówi się o rewita|jzacji rynku.

5 czy prawdą jest że Miasto starogard Gdański nie otlzyma wsparcja na Pńorytetowe fadanie
]'akim jest rewita|izacja rynku? W związku z powyźszym jakie sq da|sfe plany wobec rynku?

odnośnie pisma,które wpfynę|o do Radnych drogą €Iektroniczną od Rady Gospodarczej
dziatajqcej przy Prezydencie Miasta.

6.Jak P.ezydent miasta odniesie |ub odnióstsię do pjsma złożone8o przez Radę Gospodarcfą
odnośnie sprzedaży Kina i zainwestowanie duźych środków w nowoczesną sa|ę spotkań?



Ko|ejnym- p.unktem o jiki chciałbym zapytać to uroczysty bankiet z okazji otwarcia stadionu
,,Włókniaż,,. Kóry-odbył się w restauracji Bachus.

7. z informacji, które dotaĄdo mniejako radnego, wynika' że podczas bankietu w restauracji
Bachus padły wyfwiskach pod adresem Pana PrezYdenta Miasta oraf miała miejsce praktycznie
bójka podczas imprezy, czytakie fachowanie nie wpłynie negatywnie na wiferunek i współpracę
między naszym miastem starogard Gdański a o|dboys chempios Lis te8ia Warszawa, która
wówcfas była naszym 8ościem oraz czY ijakj będzie ona miała wpływ na funkcjonowanie piłki nożnej
w naszvm mieście?

Pytam, ponieważ jest to drugi w krótkim okresie cfasu incydent f udfiatem osób publicznych, gdy
w naszym mieście 8ościmy waźne d|a środowiska piłkarskieso osoby '

Ponawiam moją prośbę - ińterpe|ację o:

1.

2. Przeniesienie pojemnika na uźywaną odfieź znajdujące8o się przy u|. G |unwa|dzkiej#37
3. Proszę o wykaz wsfystkich nieruchomości będących w.łasnością Gminy Mie.iskie.i starogard
Gdański pżeznaczonych do sprzedaży f podaniem ich wielkości i wartości.
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